
Møteprotokoll

Utvalg: Åfjord kommunestyre
Møtested: Kommunestyresalen, Åfjord rådhus
Dato: 29.10.2015
Tid: 12:00 – 13:30

Faste medlemmer som møtte:

Navn Funksjon Representerer
Vibeke Stjern Medlem ÅF-AP
Wenke Osen Børmark Medlem ÅF-AP
Walter Solberg Medlem ÅF-AP
Lise Grøtting Sørheim Medlem ÅF-AP
Faten Farhan Medlem ÅF-AP
Ingrid Gauslaa Hårstad Medlem ÅF-V
Jon Husdal Medlem ÅF-SP
Hilde Blix Medlem ÅF-SP
Roy Jonny Larsen Medlem ÅF-SP
Geir Berdahl Medlem ÅF-SP
Brit Hoås Medlem ÅF-KRF
Håkan Berdahl Medlem ÅF-H
Else Britt Humstad Medlem ÅF-H
Ivar Refsnes Medlem ÅF-H
Halvor Bueng Medlem ÅF-FRP

Faste medlemmer som ikke møtte:

Navn Funksjon Representerer
Liv Marie Hugdal MEDL ÅF-KRF
Bjørn Arne Hosen MEDL ÅF-AP
Gunnar Singsaas MEDL ÅF-FRP
Gro Kristiansen MEDL ÅF-AP
Tone Bårdli MEDL ÅF-SP
Sten Aaknes MEDL ÅF-AP

Varamedlemmer som møtte:

Navn Møtte for Representerer
Frank-Arne Andreassen Tone Bårdli ÅF-SP
Vidar Sydskjør Gunnar Singsaas ÅF-FRP
Hartly Thun Sten Aaknes ÅF-AP
Reidun Momyr Bjørn Arne Hosen ÅF-AP
Nina Edvardsen Liv Marie Hugdal ÅF-KRF

Fra administrasjonen møtte:

Navn Stilling
Per Johansen Rådmann
Sverre Fjellheim Fagansvarlig
Solgunn Barsleth sekretær



Merknader:



Saksnr Sakstittel Lukket
Referatsaker

RS 6/15 Klage på reguleringsplan for småbåthavn i Ånnvika -
fylkesmannen stadfester kommunens vedtak

Saker til behandling:
PS 67/15 Melding om saker vedtatt av nytt formannskap
PS 68/15 Skolebruksplan 4 - Fase 2: Høringsuttalelse fra Åfjord 

kommune
PS 69/15 Finansiering av boliger i Prestgårdshaugen 9 A og anskaffelse 

av en ekstra leilighet i Nessabrekka boligfelt
PS 70/15 1630/87/2 - Reguleringsplan for Sundgården II - tredje gangs 

behandling
PS 71/15 1630 Reguleringsplan Skola steinbrudd II - klage på 

kommunestyrets vedtak 18.06.2015
PS 72/15 1630/61/1,2,5 - Detaljplan for naust og småbåtanlegg på Eide -

andre gangs behandling
PS 73/15 1630 Områdereguleringsplan for Kirkholmen/Brennholmen 

industriområde - klage på kommunestyrets vedtak

INFO:
 Folkevalgtopplæring 5. og 6. november 2015 på Stokkøya.
 Nytt forslag til vei FV 723 Morkemo – Herfjord til Stokksund – planleggingsmidler?
 Vindkraftprosjekter 



Referatsaker

RS 6/15 Klage på reguleringsplan for småbåthavn i Ånnvika - fylkesmannen stadfester 
kommunens vedtak Klage på reguleringsplan for småbåthavn i Ånnvika - fylkesmannen 
stadfester kommunens vedtak



Saker til behandling:

PS 67/15 Melding om saker vedtatt av nytt formannskap

Rådmannens innstilling:

Meldingene tas til etterretning.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Meldingene tas til etterretning.

PS 68/15 Skolebruksplan 4 - Fase 2: Høringsuttalelse fra Åfjord kommune

Rådmannens innstilling:

Åfjord kommunestyre viser til Høringsnotat til Skolebruksplan 4 – Fase 2 som ble sendt på 
høring 28. september 2015 og avgir følgende høringsuttalelse:

a) Skolestruktur
Åfjord kommunestyre viser til fylkestingets vedtak sak FT-115/2014 punkt 1 om at det i 
arbeidet med skolebruksplan 4 skal legges til grunn en helhetlig og desentralisert skole- og 
tilbudsstruktur. 
Med dette som utgangspunkt forutsetter kommunestyret at det fortsatt skal være 3 videregående 
skoler på Fosen, med Bjugn, Rissa (eventuelt ny felles videregående skole Rissa / Leksvik i 
Vanvikan) og Åfjord som skolesteder. 
Sett i lys av forventninger om et sterkt arbeidskraftbehov på Fosen i årene som kommer som 
følge av fortsatt vekst i havbruksnæringen, vindkraftutbygging, etablering av Norges nye 
kampflybase, de førende industrimiljøene i Rissa og Leksvik, og ny virksomhet som etableres i 
tilknytning til dette, er det grunn til forvente en betydelig befolkningsvekst på Fosen i årene som 
kommer. Dette underbygges også i nye befolkningsprognoser og i fylkeskommunens egne 
plandokumenter. 

b) Regional utvikling
Åfjord kommunestyre anser et velutbygd og desentralisert tilbud innenfor videregående 
opplæring på Fosen som svært viktig, også sett i et regionalt utviklingsperspektiv. Dette 
underbygges også i NOU 2011:3 «Kompetansearbeidsplasser – drivkraft for vekst i hele landet», 
som slår fast at arbeidsmarkeder med et betydelig innslag av kompetansearbeidsplasser er mer 
robuste og har lettere for å omstille seg under skiftende forhold, dette gjelder for både større og 
mindre steder. 

Kommunestyret slutter seg således til Sør-Trøndelag fylkeskommunes egen planstrategi 2012 –
2015, som peker på at de videregående skolene i seg selv kan sees på som et regionalpolitisk 
virkemiddel, dette i tillegg til effektene av selve elevopplæringen og ressurssentrenes 
virksomhet. 



c) Samarbeid mellom de videregående skolene på Fosen
Åfjord kommunestyre slutter seg til høringsnotatet anbefaling om at utdanningstilbudene ved de 
ulike videregående skolene på Fosen kan struktureres bedre. Ved å etablere en bedre 
arbeidsdeling mellom Fosen videregående skole, Rissa/Leksvik videregående skole og Åfjord 
videregående skole, vil man i større grad kunne etablere tilbud som både er mer robuste, og som 
i større grad kan spisses på Vg2. 

Sett i lys av en relativt kort høringsfrist synes det ikke naturlig å konkludere på hvilke tilbud 
som skal ligge hvor i denne fasen. Dette er noe som fylkesrådmannen i samarbeid med de 
videregående skolene og kommunene på Fosen, bør lage en innstilling på i løpet av vinteren 
2016. 

Førende for dette arbeidet må være en forutsetning om fortsatt 3 videregående skoler på Fosen, 
vekt på arbeidskraftbehovene i lokalt næringsliv og offentlig forvaltning, og at skolestedene på 
Fosen i minst mulig grad skal konkurrere med hverandre om fremtidens elever. 

Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 22.10.2015
Behandling:
Da høringsfristen er utsatt til 30.10.2015 vil det bli utarbeidet felles uttalelse fra Åfjord, Bjugn 
og Rissa kommuner v/rådmannsgruppen.
Uttalelsen legges fram på møtet i kommunestyret 29.10.2015.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:
Rådmann Per Johansen foreslo følgende som tillegg i vedtaket:
Kommunestyret slutter seg til rådmannens innstilling i saken, men er kjent med at ordførerne på 
Fosen arbeider for å kunne avgi en ens uttalelse for kommunene.  

Ordføreren gis derfor fullmakt til å foreta mindre endringer i uttalelsen dersom dette er 
nødvendig for å få til en uttalelse som alle kommunene på Fosen kan stille seg bak.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

Endelig vedtak:

Åfjord kommunestyre viser til Høringsnotat til Skolebruksplan 4 – Fase 2 som ble sendt på 
høring 28. september 2015 og avgir følgende høringsuttalelse:

a) Skolestruktur

Åfjord kommunestyre viser til fylkestingets vedtak sak FT-115/2014 punkt 1 om at det i 
arbeidet med skolebruksplan 4 skal legges til grunn en helhetlig og desentralisert skole- og 
tilbudsstruktur. 

Med dette som utgangspunkt forutsetter kommunestyret at det fortsatt skal være 3 videregående 
skoler på Fosen, med Bjugn, Rissa (eventuelt ny felles videregående skole Rissa / Leksvik i 
Vanvikan) og Åfjord som skolesteder. 



Sett i lys av forventninger om et sterkt arbeidskraftbehov på Fosen i årene som kommer som 
følge av fortsatt vekst i havbruksnæringen, vindkraftutbygging, etablering av Norges nye 
kampflybase, de førende industrimiljøene i Rissa og Leksvik, og ny virksomhet som etableres i 
tilknytning til dette, er det grunn til forvente en betydelig befolkningsvekst på Fosen i årene som 
kommer. Dette underbygges også i nye befolkningsprognoser og i fylkeskommunens egne 
plandokumenter. 

b) Regional utvikling

Åfjord kommunestyre anser et velutbygd og desentralisert tilbud innenfor videregående 
opplæring på Fosen som svært viktig, også sett i et regionalt utviklingsperspektiv. Dette 
underbygges også i NOU 2011:3 «Kompetansearbeidsplasser – drivkraft for vekst i hele landet», 
som slår fast at arbeidsmarkeder med et betydelig innslag av kompetansearbeidsplasser er mer 
robuste og har lettere for å omstille seg under skiftende forhold, dette gjelder for både større og 
mindre steder. 

Kommunestyret slutter seg således til Sør-Trøndelag fylkeskommunes egen planstrategi 2012 –
2015, som peker på at de videregående skolene i seg selv kan sees på som et regionalpolitisk 
virkemiddel, dette i tillegg til effektene av selve elevopplæringen og ressurssentrenes 
virksomhet. 

c) Samarbeid mellom de videregående skolene på Fosen

Åfjord kommunestyre slutter seg til høringsnotatet anbefaling om at utdanningstilbudene ved de 
ulike videregående skolene på Fosen kan struktureres bedre. Ved å etablere en bedre 
arbeidsdeling mellom Fosen videregående skole, Rissa/Leksvik videregående skole og Åfjord 
videregående skole, vil man i større grad kunne etablere tilbud som både er mer robuste, og som 
i større grad kan spisses på Vg2. 

Sett i lys av en relativt kort høringsfrist synes det ikke naturlig å konkludere på hvilke tilbud 
som skal ligge hvor i denne fasen. Dette er noe som fylkesrådmannen i samarbeid med de 
videregående skolene og kommunene på Fosen, bør lage en innstilling på i løpet av vinteren 
2016. 

Førende for dette arbeidet må være en forutsetning om fortsatt 3 videregående skoler på Fosen, 
vekt på arbeidskraftbehovene i lokalt næringsliv og offentlig forvaltning, og at skolestedene på 
Fosen i minst mulig grad skal konkurrere med hverandre om fremtidens elever. 

Vedtaket var enstemmig.  

PS 69/15 Finansiering av boliger i Prestgårdshaugen 9 A og anskaffelse av en ekstra 
leilighet i Nessabrekka boligfelt

Rådmannens innstilling:

Kommunestyret viser til tidligere vedtak vedrørende riving av eksisterende bygningsmasse og bygging 
av nye boliger i Prestgårdshaugen 9 A, og kjøp av kommunale leiligheter i Nessabrekka boligfelt, i 
henholdsvis sak KST-18/2015 og KST-16/2015. Med bakgrunn i økende behov for kommunale 
utleieboliger vedtar kommunestyret å anskaffe èn ekstra tre-roms leilighet i Nessabrekka boligfelt. 



Etter fradrag for inntekter knyttet til tomtesalg og tidligere finansieringsvedtak i sak KST-16/2015, 
medfører tiltakene et finansieringsbehov på 7,4 millioner kroner. Rådmannen gis fullmakt til å 
gjennomføre låneopptak og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding 
i hele eller deler av lånets løpetid. 

Dersom prosjektene innvilges boligtilskudd fra Husbanken reduseres låneopptaket tilsvarende. 

Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 22.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Formannskapet slutter seg til rådmannens vurderinger i saken og legger den fram for kommunestyret 
med følgende innstilling:

Kommunestyret viser til tidligere vedtak vedrørende riving av eksisterende bygningsmasse og bygging 
av nye boliger i Prestgårdshaugen 9 A, og kjøp av kommunale leiligheter i Nessabrekka boligfelt, i 
henholdsvis sak KST-18/2015 og KST-16/2015. Med bakgrunn i økende behov for kommunale 
utleieboliger vedtar kommunestyret å anskaffe èn ekstra tre-roms leilighet i Nessabrekka boligfelt. 

Etter fradrag for inntekter knyttet til tomtesalg og tidligere finansieringsvedtak i sak KST-16/2015, 
medfører tiltakene et finansieringsbehov på 7,4 millioner kroner. Rådmannen gis fullmakt til å 
gjennomføre låneopptak og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding 
i hele eller deler av lånets løpetid. 

Dersom prosjektene innvilges boligtilskudd fra Husbanken reduseres låneopptaket tilsvarende. 

Vedtaket var enstemmig.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Kommunestyret viser til tidligere vedtak vedrørende riving av eksisterende bygningsmasse og bygging 
av nye boliger i Prestgårdshaugen 9 A, og kjøp av kommunale leiligheter i Nessabrekka boligfelt, i 
henholdsvis sak KST-18/2015 og KST-16/2015. Med bakgrunn i økende behov for kommunale 
utleieboliger vedtar kommunestyret å anskaffe èn ekstra tre-roms leilighet i Nessabrekka boligfelt. 

Etter fradrag for inntekter knyttet til tomtesalg og tidligere finansieringsvedtak i sak KST-16/2015, 
medfører tiltakene et finansieringsbehov på 7,4 millioner kroner. Rådmannen gis fullmakt til å 
gjennomføre låneopptak og godkjenne endelige avdrags- og rentevilkår, herunder eventuell rentebinding 
i hele eller deler av lånets løpetid. 

Dersom prosjektene innvilges boligtilskudd fra Husbanken reduseres låneopptaket tilsvarende. 

Vedtaket var enstemmig.  



PS 70/15 1630/87/2 - Reguleringsplan for Sundgården II - tredje gangs behandling

Forslag til vedtak:

Kommunestyret tar resultatet av meklingen hos Fylkesmannen delvis til følge ved at:

Det innarbeides en bestemmelse om at naust N1 bygges på eksisterende tufter og
får en utforming i tråd med miljøets karakter. Naustets størrelse kan ikke være
større enn hva tuftene etter tidligere naust tilsier. Det innarbeides en
bestemmelse om at adkomstveien til naustet kun skal være en enkel turveiadkomst,
og ikke ha standard som innbyr til bilkjøring.
Kommunestyret tar ikke Fylkesmannens innsigelse til tomt F8 til følge. Kommunestyret mener 
på bakgrunn av saksbehandling, befaring og terrengets beskaffenhet, at det ikke vil forringe 
kvaliteten i området eller føre til privatisering av strandsonen.
Kommunestyret mener dette er en fornuftig fortetting i et område med eksisterende
bebyggelse.

Saksprotokoll i Åfjord - Det faste planutvalget - 10.09.2015
Behandling:

Nytt forslag til 3. avsnitt fra Bjørn Hosen (Ap):

Det faste planutvalget tar ikke Fylkesmannens innsigelse til tomt F8 til følge.  Det faste 
planutvalget mener på bakgrunn av saksbehandling, befaring og terrengets beskaffenhet, at det 
ikke vil forringe kvaliteten i området eller føre til privatisering av strandsonen.
Det faste planutvalget mener dette er en fornuftig fortetting i et område med eksisterende 
bebyggelse.  

Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

Endelig vedtak:

Det faste planutvalget finner å ta resultatet av meklingen hos Fylkesmannen delvis til følge ved 
at:

Det innarbeides en bestemmelse om at naust N1 bygges på eksisterende tufter og
får en utforming i tråd med miljøets karakter. Naustets størrelse kan ikke være
større enn hva tuftene etter tidligere naust tilsier. Det innarbeides en
bestemmelse om at adkomstveien til naustet kun skal være en enkel turvei-
adkomst, og ikke ha standard som innbyr til bilkjøring. 

Det faste planutvalget tar ikke Fylkesmannens innsigelse til tomt F8 til følge.  Det faste 
planutvalget mener på bakgrunn av saksbehandling, befaring og terrengets beskaffenhet, at det 
ikke vil forringe kvaliteten i området eller føre til privatisering av strandsonen.
Det faste planutvalget mener dette er en fornuftig fortetting i et område med eksisterende 
bebyggelse.  

Justerte bestemmelser, plankart og datafiler sendes kommunen for kontroll før saken 
sluttbehandles i kommunestyret.

Vedtaket var enstemmig.  



Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Kommunestyret tar resultatet av meklingen hos Fylkesmannen delvis til følge ved at:

Det innarbeides en bestemmelse om at naust N1 bygges på eksisterende tufter og
får en utforming i tråd med miljøets karakter. Naustets størrelse kan ikke være
større enn hva tuftene etter tidligere naust tilsier. Det innarbeides en
bestemmelse om at adkomstveien til naustet kun skal være en enkel turveiadkomst,
og ikke ha standard som innbyr til bilkjøring.
Kommunestyret tar ikke Fylkesmannens innsigelse til tomt F8 til følge. Kommunestyret mener 
på bakgrunn av saksbehandling, befaring og terrengets beskaffenhet, at det ikke vil forringe 
kvaliteten i området eller føre til privatisering av strandsonen.
Kommunestyret mener dette er en fornuftig fortetting i et område med eksisterende
bebyggelse.

Vedtaket var enstemmig.

PS 71/15 1630 Reguleringsplan Skola steinbrudd II - klage på kommunestyrets vedtak 
18.06.2015

Rådmannens innstilling:

Kommunestyret avviser klage fra Fosen naturvernforening, og opprettholder vedtaket gjort 
18.06.2015 i sak 41/15.
Dette begrunnes med at det i klagen ikke er framlagt momenter som tilsier at saken skal tas opp 
til vurdering på nytt.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Kommunestyret avviser klage fra Fosen naturvernforening, og opprettholder vedtaket gjort 
18.06.2015 i sak 41/15.
Dette begrunnes med at det i klagen ikke er framlagt momenter som tilsier at saken skal tas opp 
til vurdering på nytt.

Vedtaket var enstemmig.  

PS 72/15 1630/61/1,2,5 - Detaljplan for naust og småbåtanlegg på Eide - andre gangs 
behandling

Forslag til vedtak:



Kommunestyret godkjenner detaljplan for Eid, planID 201503 med endringene som er utført i 
plan og bestemmelser i henhold til planutvalgets vedtak, og som er vedlagt i saken.

Saksprotokoll i Åfjord - Det faste planutvalget - 10.09.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Det faste planutvalget godkjenner detaljplan for Eid, planID 201503 med justeringer som anført 
i vurderinger og oppsummering ovenfor. 

Det faste planutvalget forutsetter under henvisning til LU-nemndas behandling av sak 20/2015 
at eksisterende adkomstvei til småbåtanlegget benyttes.

Endringene må være utført før plan og bestemmelser legges fram i kommunestyret for endelig 
godkjenning.

Vedtaket var enstemmig.  

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:
Kommunestyret godkjenner detaljplan for Eid, planID 201503 med endringene som er utført i 
plan og bestemmelser i henhold til planutvalgets vedtak, og som er vedlagt i saken.

Vedtaket var enstemmig.  

PS 73/15 1630 Områdereguleringsplan for Kirkholmen/Brennholmen industriområde -
klage på kommunestyrets vedtak

Rådmannens innstilling:

Klagen fra Fosen naturvernforening tas ikke til følge. Kommunestyrets vedtak av 18.06.2015 i 
sak 44/15 opprettholdes.
Sakens dokumenter oversendes Fylkesmannen til endelig behandling.

Saksprotokoll i Åfjord kommunestyre - 29.10.2015
Behandling:

Endelig vedtak:

Klagen fra Fosen naturvernforening tas ikke til følge. Kommunestyrets vedtak av 18.06.2015 i 
sak 44/15 opprettholdes.



Sakens dokumenter oversendes Fylkesmannen til endelig behandling.

Vedtaket var enstemmig.  


